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نكته بازی

فتح الله زاده اشتباهی بود یا خطیر؟
طی روزهای اخیر انتقادها از شیوه اداره باشگاه استقلال به اوج رسیده 
است. وجه مشترک اظهارات بســیاری از پیشکسوتان تیم هم این 
است که چرا مدیران ضعیف و ناکارآمد برای باشگاه انتخاب می شود. 
علی لطیفی گفته: »همیشه مدیران پرسپولیس قوی تر از استقلال 
بوده اند.« و علیرضا اکبرپور، دیگر بازیکن پیشین آبی ها هم در همین 
راستا می گوید: »این مسئله واقعا جای تعجب دارد. چرا برای استقلال 
همیشه آدم های اشتباهی را انتخاب می کنند؟« طبیعتا ما هم منتقد 
اغلب مدیرانی هستیم که در این سال ها برای پرسپولیس و استقلال 
انتخاب شده اند اما پرسش مان از آقای اکبرپور این است که الان علی 
فتح الله زاده آدم اشتباهی بوده یا علی خطیر؟ اولی را که هواداران در 
ورزشگاه روی سر می گذاشتند و دومی هم که کمتر از یک ماه پیش 

در میان استقبال شدید آبی ها مدیرعامل شد. واقعا یادتان نیست؟

عجله نکنید، وقت هست!
در شرایطی که فقط 3روز به آغاز فصل جدید مسابقات لیگ برتر زمان 
مانده، پرسپولیس هنوز مهاجم جدیدی جذب نکرده و در خط حمله 
کم بضاعت به نظر می رسد. در همین راستا خبرنگاران رضا درویش 
را در حاشیه یک جلسه مدیریتی دیده اند و از او در مورد روند جذب 
مهاجم خارجی ســؤال کرده اند. مدیرعامل پرسپولیس هم جواب 
داده: »چنین مسئله ای هنوز در دستور کار نیست. فعلا فهرست ما 
پر است و اول باید یک بازیکن را بیرون بگذاریم.« خب اگر این نکته 
را می دانید، چرا اینقدر لفتش می دهید؟ مهاجم جدید تا به تهران 
برسد، وسایلش را بچیند و چند جلسه در تمرین شرکت کند، 4هفته 
از لیگ گذشته است. بازیکنی را هم که می خواهید کنار بگذارید باید 

آنقدر وقت داشته باشد که یک تیم جدید پیدا کند. اینطور نیست؟

گناه دارند طفلکی ها!
دیروز اظهارات جالبی داشــتیم از دبیر کل فدراسیون فوتبال که 
حیف است آن را از دست بدهیم. هدایت ممبینی در مورد اینکه آیا 
قول می دهد امسال VAR به ایران بیاید گفته: »اجازه بدهید کارها را 
کم کم انجام بدهیم. از ما هم می خواهند زیاد صحبت نکنیم. مشکل 
فنی وجود ندارد. مشکل شرکت هایی هســتند که باید مواردی را 
رعایت کنند تا به خاطر تحریم های ظالمانه شامل جریمه های شدید 
نشوند. خواهش می کنم دوســتان زیاد در این مورد نخواهند که ما 
پاسخگو باشــیم. نمی توانیم حرف بزنیم.« بله خب؛ اصلا چه کاری 
است در مورد کمک داور ویدئویی حرف بزنیم. انصافا هم هنوز خیلی 
عقب نیستیم؛ فعلا فقط 2دوره جام جهانی با استفاده از این فناوری 
برگزار شــده و تا 20دوره دیگر هم می توانیم صبر کنیم. شما هم 

اینقدر به مسئولان فشار نیاورید. گناه دارند طفلکی ها!
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برنامه بازی

امیرحسین اعظمی|   هادی محمدی، مدافع فصل 
گذشته تراکتور بعد از 5ســال حضور در این تیم، در 
نهایت تصمیم به جدایی از جمع سرخ پوشان تبریزی 
گرفت. او یک فصل دیگر با تراکتور قرارداد داشت ولی 
با پیشنهاد سپاهان دوباره به اصفهان برگشت تا این 
بار پیراهن ســپاهان را بر تن کند. محمدی که تا به 
امروز قهرمانی در لیگ برتر را تجربه نکرده، امیدوار 
است با سپاهان این عنوان را به دست بیاورد. او در مورد 
انتخاب سپاهان و مســائل مختلف دیگر به سؤالات 

همشهری پاسخ می دهد.

   با اینکه یک فصل دیگر با تراکتور 
قرارداد داشتی، در نهایت سپاهان را انتخاب 

کردی. در این خصوص صحبت می کنی؟
بعد از اتمام لیگ چند پیشنهاد داشتم ولی در مورد 
آنها صحبتی با رسانه ها نکردم. وقتی پیشنهاد سپاهان 
رسید، این تیم را در اولویت قرار دادم و دوست داشتم 
بازی در این تیم را تجربه کنم. ســپاهان باشگاهی 
است که همه  چیز دارد، فوتبالیست در سپاهان هیچ 
دغدغه ای جز فوتبال بازی کردن ندارد و خوشحالم 
که پیراهن این تیم را بر تن کردم. سپاهان بدون شک 
یکی از حرفه ای ترین باشگاه ها در سطح آسیاست و 

امیدوارم فصل خوبی را با این تیم تجربه کنم.

   روند جدایی از تراکتور با توجه به 
اینکه قرارداد داشتی، چگونه انجام شد؟

بابت بند آزادســازی که در قراردادم وجود داشــت 
4.5میلیارد تومان به باشــگاه تراکتور پرداخت شد. 
خودم هم مبلغی حدود یک میلیارد و 150میلیون 
تومان از این باشــگاه طلب داشــتم که این طلب را 
بخشیدم و در نهایت دوستانه از این باشگاه جدا شدم.

   جو سپاهان چطور است؟
جو خوبی در تیم حاکم اســت. با اکثر بازیکنانی که 
در این تیم هستند از گذشته دوست هستم و ارتباط 
خوبی با هــم داریم. ســپاهان بازیکنانی باکیفیت و 

حرفه ای دارد.

   در خط دفاعی غیراز تو، بازیکنانی 
مثل جونیور، دانشگر و ســیاوش یزدانی هم 
حضور دارند که فقط 2نفر از شما باید در ترکیب 
ثابت قرار بگیرند. نیمکت نشینی احتمالی برای 

تو سخت نیست؟
سپاهان باید در 3جام برای موفقیت و قهرمانی بجنگد 
و باید در هر پست چند بازیکن در اختیار داشته باشد. 
قطعا در تمرینات تلاش خواهم کرد تا نظر مورایس 
را جلب کنم و در نهایت ســرمربی تصمیم می گیرد 
چه کســی بازی کند. من در مورد این موضوع نگاه 
فردی نــدارم و معتقدم هدف اصلــی باید موفقیت 

تیم باشد.

   کار کردن با مورایس چطور است؟
مورایس یک مربی فلسفی و بادانش است که کارنامه 
روشــنی در فوتبال دارد. او به خوبی به شاگردانش 
آرامش می دهد و از لحاظ فنی هم که نیازی به تعریف 

من ندارد.

   ســبک مورایس بــا پاکو خمس 
متفاوت است؟

هر دو مربی نکات مشترکی دارند و در برخی مسائل 
هم متفاوت هستند. من معتقدم فوتبال ایران برای 
پیشــرفت فنی، به مربیانی مثل مورایس و خمس 

نیاز دارد.
 

   ســپاهان چند سال است که در 
کسب عنوان قهرمانی لیگ برتر ناکام مانده 
اســت. فکر می کنی فصل آینده قهرمان 

شوید؟
از ســپاهان توقعی جز قهرمانی وجود ندارد و در هر 
فصل این تیم در کورس مدعیان قــرار دارد. فوتبال 
قابل پیش بینی نیست ولی برای قهرمان شدن باید 
کمترین اشتباه را داشته باشیم. از طرفی این خیلی 
مهم است که لیگ را با نتایجی خوب شروع کنیم تا از 
همین ابتدا، تیم از لحاظ روحی در سطح بالایی قرار 

داشته باشد.

   تا حالا قهرمانــی در لیگ برتر را 
تجربه نکردی، درست است؟

بله، امیدوارم نخستین قهرمانی را با سپاهان تجربه 
کنم. ســپاهان برای قهرمان شــدن همه  چیز دارد. 
خوشــبختانه بازیکنان خوبی داریم، باشگاه اسکلت 
اصلی تیم را حفظ کرده و نفــرات خوبی هم به تیم 

اضافه شده اند.

   قرعه ســپاهان را در هفته های 
ابتدایی لیگ چطور می بینی؟

وقتی هدف مان قهرمانی اســت واقعا فرقی ندارد در 
کدام هفته با چه تیمی بــازی می کنیم. ما فقط باید 

بدانیم که هر بازی برایمان حکم فینال را دارد.

   در هفته اول هم بایــد با تراکتور 
روبه رو شوید که حساس ترین بازی در شروع 
لیگ اســت. در مورد این بازی چه صحبتی 

داری؟
با توجه به بازیکنانی که هر دو تیم دارند و همچنین 
تفکرات مربیان سپاهان و تراکتور، فکر می کنم شاهد 
بازی جذابی باشیم. این نخستین بازی خانگی ماست 

و امیدوارم لیگ را با برد شروع کنیم.

   در ســپاهان شــماره چنــد را 
می پوشی؟

من در این سال ها با شماره4بازی کرده ام ولی این 
شماره در باشگاه سپاهان بر تن بازیکن بزرگی چون 
محرم نویدکیا بوده و حالا بایگانی شــده است. من 
شــماره2را انتخاب کردم، به دلیــل اینکه محمد 
ایرانپوریان دوست صمیمی ام در سپاهان این شماره 

را بر تن داشت.

توقع از سپاهان، قهرمانی است
هادی محمدی: فوتبال ایران به مربیانی مثل خمس و مورایس نیاز دارد


